

No. 12325. CONVENTION FOR THE SUPPRESSION OF UNLAWFUL SEIZURE OF AIRCRAFT. SIGNED AT THE HAGUE ON 16 DECEMBER 1970<sup>1</sup>

N° 12325. CONVENTION POUR LA RÉPRESSION DE LA CAPTURE ILLICITE D'AÉRONEFS. SIGNÉE À LA HAYE LE 16 DÉCEMBRE 1970<sup>1</sup>

#### ACCESSION

*Instrument deposited with the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on:*

24 November 1975

##### IRELAND

(With effect from 24 December 1975, provided that the deposit in London was the effective deposit for the purposes of article 13 of the Convention.)

#### SUCCESSION

*Notification received by the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on:*

4 December 1975

##### PAPUA NEW GUINEA

(With a reservation to article 12 (1), made under article 12 (2).)

*Certified statements were registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 27 July 1976.*

#### ADHÉSION

*Instrument déposé auprès du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le :*

24 novembre 1975

##### IRLANDE

(Avec effet au 24 décembre 1975, dans la mesure où le dépôt à Londres a sorti les effets prévus par l'article 13 de la Convention.)

#### SUCCESSION

*Notification reçue par le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le :*

4 décembre 1975

##### PAPOUASIE-NOUVELLE-GUINÉE

(Avec réserve à l'égard de l'article 12, paragraphe 1, faite conformément à l'article 12, paragraphe 2.)

*Les déclarations certifiées ont été enregistrées par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 27 juillet 1976.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 860, p. 105, and annex A in volumes 920, 928, 941, 958, 972 and 977.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 860, p. 105, et annexe A des volumes 920, 928, 941, 958, 972 et 977.